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Hatalmas mennyiségben áramlik az Európai Unióba a hamisított, az egészségre is ártalmas
méz, például Kínából. Miért nem védi jobban az Unió az európai méhészek/méztermelők és a
fogyasztók érdekeit? - kérdezte Morvai Krisztina az illetékes EU-biztostól Brüsszelben az Erdős
Norbert magyar képviselő nevével fémjelzett „méz-jelentés” vitáján. A megoldásra várva egy
dolgot tehetünk fogyasztóként: kizárólag magyar kistermelőtől származó mézet vásárolunk,
lehetőleg közvetlenül, például piacról beszerezve.

     A „méz-jelentés” elfogadott formájában, magyar nyelven pdf és word formátumban itt
megtalálható.

  

 1 / 1

http://www.europarl.europa.eu/sides/getDoc.do?pubRef=-//EP//TEXT+TA+P8-TA-2018-0057+0+DOC+XML+V0//HU&amp;language=HU

